
LA RADIO I L'ESPORT

Com començar?... Què dir?...
Sí... Potser sí... En to t cas... Bé!

Els companys que confeccio
nem aquest bu tlletí inform atiu de 
la nostra ràdio, de la vostra ràdio, 
de la ràdio de tots, m 'han demanat 
una col·laboració per omplir aquest 
racó que restaba buit. Doncs bé.
Ho intentarem .

Com a com ponent de la secció 
esportiva de Ràdio Sant Feliu, 
m 'agradaria poder donar contes de 
l'ho que s’ha fet fins ara dins l ’àrea 
dels esports.

Per descontat, hom  reconeix el 
servei que m utuam ent es redueix en 
ràdio i esport, esport i ràdio, però 
potser convindria concretar el tema 
a nivell local, a nivell nostra, a nivell 
de realitzacions.

-Q u è  ha fet Ràdio Sant Feliu 
per l ’esport? vos preguntareu.

Fins ara, la nostra feina s'ha 
reduit a parlar durant 75 minuts, 
setmana darrera setmana, to ts els 
dilluns, d ’allò que fa referència a 
l ’esport ganxò. Per això hem 
com ptat amb la col·laboració (que 
agrairn moltissim, per cert) d ’un 
gran nombre d ’entitats (no totes 
m alauradament). El programa es
portiu  s'ha dedicat a parlar, no 
sempre amb encert, ho reconeixem, 
de qüestions esportives relatives i 
relacionades amb Sant Feliu i els 
nostres veins. Creiem que per par
lar de coses de fora ja hi han 
mitjans m olt més im portants que 
nosaltres, que s ’en cuiden. No 
obstant, quant hem tingut ocasió 
de portar a casa nostra primícies 
informatives, també ho hem fet 
(recordeu, per exemple, les entre
vistes amb en “Q uini”).

À

-  Què més hem portat a terme? 
Sí, cal dir-ho. Les retransmisions en 
directe dels partits de futbol que 
l ’Ateneu Deportiu Guíxols -e n tita t  
que sempre ha col .laborat amb 
nosaltres— ha celebrat al camp de 
LA CORXERA. Al principi les 
dificultats eren nombroses. El nos
tre lloc de retransmissió ens el 
cedien, gentilm ent, els bombers, a 
través de la cabina del seu camió. 
Poc a poc, s'han anat perfeccionant 
to ts els mitjans (situació al camp, 
unitat móvil, etc...). Lo que no 
s'ha perfeccionat tan t son les 
deficiencies nostres, les pròpies del 
nostre amateurisme. Malgrat to t 
ens sentim prou satisfets d ’haver 
rendit un servei al poble, sobre to t 
a aquelles persones que no es poden 
desplaçar al camp.

No hem voldria oblidar dels 
meus companys de l ’informatiu 
del divendres que cuiden d ’ avançar 
els espectacles esportius del cap 
de setmana.

Som conscients, s'ha de dir, que 
es poca la feina feta i que hi ha 
m olt cam í a recórrer, encara, i 
tam bé moltes imperfeccions a lli
mar. La il.lusió de fer un servei ben 
fet ens ha de portar, crec, a un 
progressiu perfeccionament.
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